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Abstract (en)
[origin: US2018193864A1] The invention relates to an alarm system, designed to send an alarm signal to a user equipped with a spraying device
when the spraying distance is below a minimum value or above a maximum value, an alarm signal may also be sent when a perpendicularity flaw
exists between a spraying axis of the device and a surface to be coated positioned across from the spraying device, the alarm system including
means for measuring a spraying distance with a surface to be coated positioned across from the spraying device, wherein the alarm system may
also include means for detecting a perpendicularity flaw between the spraying axis and the surface to be coated.

Abstract (fr)
L'invention concerne un système d'alarme, conçu pour envoyer un signal d'alarme à un utilisateur muni d'un dispositif de pulvérisation lorsque la
distance de pulvérisation est inférieure à une valeur minimale ou supérieure à une valeur maximale. En outre, un signal d'alarme peut également
être envoyé lorsqu'il existe un défaut de perpendicularité entre un axe de pulvérisation du dispositif et une surface à revêtir (S3') disposée face au
dispositif de pulvérisation. Le système d'alarme comprend au moins un moyen (30, 32) de mesure d'une distance de pulvérisation (d1, d2) avec
une surface à revêtir (S3') disposée face au dispositif de pulvérisation. Le système d'alarme peut également comprendre des moyens (30, 32) de
détection d'un défaut de perpendicularité entre l'axe de pulvérisation (X2) et la surface à revêtir (S3').
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